



基約宣道會

New Covenant Alliance Church

洗禮主日聯合崇拜  
Joint Baptism Service

二零一六年十二月十八日上午十時三十分

December 18, 2016 10:30AM



我們藉著洗禮歸入死，和他一同埋葬，原是叫我們一舉一動有新生的樣式，像基督藉著父的榮耀從死裡復活一樣。

羅馬書六章四節

*We were therefore buried with him through baptism into death in order that, just as Christ was raised from the dead through the glory of the Father, we too may live a new life.*

*Romans 6:4*

將教會帶進社群。助人群得進天國

『來跟從我，我要叫你們得人如得魚。』(馬太福音四：十九下)

*"Follow Me and I will make you fishers of men." Matthew 4:19b*

# 洗禮主日聯合崇拜 *Joint Baptism Service*

崇拜宣召  
Call to Worship

Majesty and Glory of Your Name 祢名何等尊貴/  
Joy To the World 普世歡騰

敬拜祈禱  
Opening Prayer

詩歌讚美  
Praise

Angels We Have Heard On High 天使歌唱 (生命聖詩 99)/  
Joyful , Joyful , We Adore Thee 快樂崇拜 (生命聖詩 22)/  
How Great is Our God 神祢名尊貴/  
How Great Thou Art 祢真偉大

詩班獻頌  
Choir

Tidings of Great Joy!

信息訓勉  
Message

God has a Surprise for You! (Luke 1:26-38)  
上帝要給你的驚喜 (路加福音一章 26-38 節)

受浸及見證  
Baptism and  
Testimony

劉建芳 Fenny Gian Fang Liu , 區劍輝 Jian Hui Ou ,  
張志達 John Zhida Zhang , 林寶專 Julia Lin ,  
郭家敏 Allison Kwok , Erickson Almario ,  
黃繹真 Isabella Huang , Kealy Huynh

回應詩歌  
Song of  
Response

Hosanna 和散那

奉獻回應  
Offering

三一頌讚  
Doxology

祝福差遣  
Benediction

歡迎及報告  
Welcome/  
Announcements

新會友，証書及合照  
New Members , Certificates & Photos

散會詩歌  
Closing Hymn

How Great is Our God 神祢名尊貴



# 🕊 中文堂感恩及代禱事項 🕊

## 禱告金句

### 歌羅西書四 2

你們要恆切禱告，在此儆醒感恩。



## 感恩、代求

### 12月18日受洗及成為會友的肢體感恩

為八位受洗及十位成為會友的弟兄姊妹感謝神，

受洗：

(中文堂) 劉建芳(Fenny Liu), 區劍輝(Jian Hui Ou),  
張志達(John Zhang) 和 林寶專(Julia Lin)；

(英文堂) Allison Kwok (郭家敏), Erickson Almario,  
Isabella Huang (黃繹真) 和 Kealy Huynh。

新會友：

(中文堂) 劉建芳, 區劍輝, 張志達, 林寶專 和  
林曼琪 (Maria Lam)；

(英文堂)：Allison Kwok (郭家敏), Brian Wong (黃天豪),  
Christine Tsang (曾婉婷), Erickson Almario 和 Kealy Huynh。

求主祝福他們繼續在靈命上不斷成長，主恩滿溢。

### 12月24日聖誕平安夜慶祝會

為中文部與 UNISON 聯合籌辦聖誕慶祝會的各樣安排代禱。

## ↓ 中文堂家事分享 ↓



歡迎第一次參加聚會的您，盼望您可以繼續參加我們的聚會。會後有午膳，請留步享用。

1. **歲晚祈禱會**將會在 12 月 31 日(星期六)早上十時三十分舉行，歡迎弟兄姊妹參加一起數算神恩。
2. **恭賀今天受洗及成為會友的肢體。**
3. 12 月 25 日和明年 1 月 1 日的午膳供應將會暫時停止，敬請留意。
4. **教會辦公室**將於 12 月 26 日，27 日，1 月 2 日和 3 日休息。
5. **兒童部**的 2017 年早餐學習班急切需要義工協助、給兒童預備早點及帶他們背聖經金句。  
請中文堂弟兄姊妹參與幫忙。請聯絡 Leah 陳懷敏姊妹  
leah.ym.chan@gmail.com。
6. **團契部**多謝弟兄姊妹踴躍參加新團契的命名。截止日期為本年 12 月 31 日。同時，明年新團契的聚會時間將定為每逢雙月份第二個星期六舉行。時間是六時晚餐，七時半主題。

## 📖 中文堂家事分享 📖

7. **聖誕慶祝晚會**將於 12 月 24 日(星期六)晚上 7:30 與和平之子 UNISON 樂隊舉行金曲生命分享晚會『佳節．真．平安』，晚膳於 6:00 開始，成人每位六元，6-12 歲三元，6 歲以下及新朋友免費，散會後請在大堂報名。報名時請登記新朋友名字，以便預備食物及為他們代禱。請向 Sarina Cheung 姊妹報名及查詢。另當晚附設有兒童節目，懇請弟兄姊妹邀請你未信的親友一同出席，歡度聖誕。聖誕福音單張現已放在教會大堂的架上，幫助弟兄姊妹向遠近親友分享福音及邀請他們出席教會聖誕慶祝會。
8. **宣教基金**距離目標還相差 \$ 9,000。請大家繼續支持宣教事工。
9. **年報**  
請各部門負責人於 1 月 15 日(最後限期)前提交 2016 年度年報報告及活動照片電郵給教會幹事雷笑薇姊妹 (shirley.louie@ncac.ca)，撰寫年報乃部門負責人的責任，懇請弟兄姊妹作忠心的僕人，按時提交報告。若閣下動筆需時，請盡早開始。
10. **小組訓練課程**  
基約教會明年開辦第 1 期『小組新一代訓練課程』，  
由薛牧師主講  
日期：由 2017 年 1 月 08 日至 6 月 25 日(為 25 小時，共 25 堂)  
時間：每週日上午 9:45-10:45am 主日學時間舉行  
學員：對象為小組長、副組長、長執、部門職員、團契職員和有心承擔小組事奉的信徒，完成訓練後，學員需要於在現今至未來一年參與小組牧養及栽培門徒的事奉  
歡迎：有心志之弟兄姊妹參加，報名請聯絡 Ben Lee，Francis Lee 或牧師

## 📖 中文堂家事分享 📖

目的：幫助學員對使命動力小組（MSG）的認識，提供組長及實習組長基礎訓練，裝備信徒成為有信心的組長。建立有使命動力的小組，並建立小組牧養、門徒導向模式的教會。宗旨是讓願意委身事奉主的信徒得著裝備，能更有效地見證基督，委身教會做好牧養門訓和佈道工作，並能帶領小組和訓練門徒。課程著重培養信徒品格，裝備學員成為小組領袖，教導學員實踐真理，挑旺學員佈道心志，培育學員有整全事奉觀念。

訓練內容包括：使命動力小組的基本概論，聖經基礎、異像與目標和事工架構。小組教會的福音與使命、小組模式、聚會內容、同工與架構、裝備、領袖訓練、小組如何傳福音，如何創造傳福音的互動，如何有效的牧養小組，及有效的倍增及發展小組、如何作一個有果效的小組長，如何帶動小組敬拜、如何邀請新人、如何做門訓帶出門徒、如何成為別人生命中的祝福、如何有效的帶領神的話；如何有效的邀人加入小組、如何讓小組充電有活力、如何建立小組兒童節目、如何培養新小組長。

書目（供個人參考、不規定購買）：

1. 《細胞小組教會 組長手冊》 李樂夫/王利民 合著（出版處：香港）
2. 《領袖培訓的爆炸力》 作者：康約珥（出版處：高接處有限公司〈香港〉）
3. 《細胞小組教會組長指南全集》 著者：梁廷益（出版社：沙田浸信會）



# Reflection and Prayer



## ***Scriptural Reflection: Luke 1:37-38***

37 For nothing will be impossible with God.”38 Then Mary said, “*Here am I, the servant of the Lord; let it be with me according to your word.*” Then the angel departed from her.

***Reflection:*** *Do you believe in God’s promises and do you yield to His grace?*

## ***Let’s thank God for:***

- Being our God and Saviour - He is our provider and sustainer.
- Being our Protector, helping us to stand firm for Him
- For the victory we have in Him because of what He did at the cross.  
(2 Cor 2:14)
- All the blessings you received this week

## ***Prayer Items:***

- Pray that Christ will be at the center in all our ministries and services that takes place within the church.
- Pray for all students who are sitting for their exams. Pray that God would grant them all wisdom and bless them with good health.
- All CMA and church missionaries, their families and their needs - for God’s protection and blessing in their families.
- Pray for members of the congregation who are facing physical illness or facing spiritual needs - Ask God to minister to them in a special way.
- Ask the Lord to use you mightily at your workplace, study or area of influence
- Ask God to fill our lives with His presence and to keep you in a prayerful spirit even in times of difficulty



# 🔑 English Congregation - Announcements 🔑

## **Congratulations!**

*Allison Kwok, Erickson Almario, Isabella Huang and Kealy Huynh* of the English congregation; *Fenny Liu, Jian Hui Ou, John Zhang and Julia Lin* of the Chinese congregation will be baptized today! And welcome *Allison Kwok, Brian Wong, Christine Tsang, Erickson Almario and Kealy Huynh* of the English congregation; *Fenny Liu, Jian Hui Ou, John Zhang, Julia Lin and Maria Lam* of the Chinese congregation as new members of NCAC.

## **Christmas Sunday and New Year Sunday Service**

Come and join our Christmas and New Year Sunday Services to be held on Dec. 25 and Jan. 2017 at 9:30am respectively - there will be no small group discussion.

## **No breakfast program on Christmas day**

The children will worship together for the entire English service on Dec. 25. Families are encouraged to worship together as a family on that day. Children are asked to pick up a clipboard of Christmas activities from the hallway before entering into the sanctuary that day. There will still be Sunday school for the children at its regular time.

**Church Office** will be closed on Dec. 26, Dec. 27, Jan. 2 and Jan. 3

## **Children Ministry**

Breakfast program needs helpers to cook and lead Bible memory verses for our children. Ask Leah at [leah.ym.chan@gmail.com](mailto:leah.ym.chan@gmail.com) on how you can help in 2017 or if you have any questions.

## **Mission Fund**

Mission Fund still needs \$9,000 to reach our target this year.

## **2016 Annual Report**

All Ministry leaders - Please kindly submit a pictorial report to Shirley ([Shirley.louie@ncac.ca](mailto:Shirley.louie@ncac.ca)) by January 15, 2016.

## 劉建芳姊妹 (Fenny Gian Fang Liu)

兄弟姊妹大家好！有幸結識你們，好像冥冥中早已注定。在我剛剛踏上這片土地的第三天，好友的女兒對我說：「阿姨，明天沒甚麼事，不如跟我去教會？」，我竟絲毫沒有猶豫地回答：「好啊！」。當時的想法很單純；去看看作為教徒的他/她，究竟是怎麼樣的一個群體。



在我的精神領域裡；我覺得人活著，必須有一種信仰，否則活著都不知道自己究竟為何而活。接觸到這個群體之後，給我一種奇妙的感覺，不知不覺在導師的引導下，終於明白耶穌因何而被釘十字架，而成千上萬的信徒實實在在地跟從並履行祂的使命，讓我感動並急切地想加入到祂的行列之中。

當我信主之後，我會跟隨祂的指引去到祂所指引的任何地方。  
阿們！

### 張志達弟兄 (John Zhida Zhang)

在四年前檢查證實患有癌症，醫生告訴我，我的生命只有十個月，感到很無助。當時碰到一位基督徒，他只有兩個月生命，他叫我不放棄及信耶穌基督，只有他能救我。從那時開始我便信主，信主後得到平安，心情開朗，現在一天比一天好，感謝主救了我。



### 區劍輝弟兄 (Jian Hui Ou)

在朋友 Samie (Samantha) 邀請下，星期日參加崇拜，聽牧師講道很入心，心有輕省，繼續來聽道，心情、性格自覺改變；由暴躁變成開朗，主觀變成開通。Eric Poon 弟兄和我作決志禱告。感謝神！他逢星期六早上來我家教我祈禱。經歷神聽祈禱，給我幫助，看聖經反省，我喜歡雅各書，主耶穌是神，來世上作成人，在十字架上為世人流寶血，救人罪，救人脫離淪亡地獄。我接受主耶穌，赦免我罪，賜我永生，成為神的兒子。



## 林寶專姊妹 (Julia Lin)

我在一個傳統佛教家庭長大，相信有鬼魂，所以很怕黑，尤其是獨處時，更感恐懼。多愁善感和有潔癖的我，在生活上帶給家人很多的壓力，經常發生口角。移民初期：為要供屋，拼命賺錢加班，心感到疲乏，對丈夫埋怨更起離婚的念頭，對兒子感內疚，因無暇照顧，以至身體虛弱、性格內向。



有朋友是基督徒，他鼓勵我帶孩子們返教會認識耶穌基督，因我從未聽聞，卻不了了之，直至 2014 年，我和女兒一起返主日學，開始認識這位又真又活的神，耶穌基督更因我的過犯死在十架上。在 2015 年 2 月決心相信耶穌基督是我生命的主宰，感謝神！祂的話語不但安慰我，也是神真真實實的應許。

信主後，黑暗不再纏繞我了，神就是光，祂勝過一切黑暗權勢。至於家人關係上變得融洽，彼此體恤、包容。正如約翰福音 15:12「你們要彼此相愛，像我愛你們一樣；這就是我的命令。」有了主在我生命裡豈有憂愁呢？約書亞記 1:9「我豈沒有吩咐你麼？」

## 見證集 Testimonies

你當剛強壯膽！不要懼怕，也不要驚惶；因為你無論往那裡去，耶和華你的神必與你同在。」感謝神！祇要我專心跟隨神，神必指引我一生當行的路，而且在永恆國度裡也可與神同享福樂。

願榮耀頌讚都歸神！

**Allison Kwok (郭家敏姊妹)**

Good morning! For those of you who don't know me, my name is Allison. I have attended this church since the day I was born and many of you here today have watched me grow up within these walls. I would describe myself as someone with a very strong and type A personality, meaning that I like and feel the need to have control over my life, and this started at a very young age for me. However, this type A personality amplified when I saw that I was accomplishing some pretty big things on my own. Being that I did very well in school, got into a good university and my career and future job was set – I ended up feeling very proud of how far I got and continued to navigate my life in anyway I saw fit.



However, this all came to an end when I faced some very challenging problems earlier this year. Almost immediately, I felt as though my life fell apart, and that I had absolutely no control over anything, including my future. I literally hit what people would refer to it as “rock bottom”, and as cliché as this sounds, this was when I was able to see how little I was, and how I am absolutely nothing without Christ. Through that experience, I submitted my life back into His hands – surrendering my all, and leaving my future up to wherever he wanted to take me.

## 見證集 Testimonies

Looking back, it wasn't on my own merit that I accomplished all things, but it was purely God's grace that I am where I am today. I'm able to see how he was there with me every step of the way all these years— despite how much I may have neglected and ignored Him. There was nothing more profound than meeting Jesus at the most desperate point of my life.

It hasn't been easy surrendering everything to God, handing the steering wheel of my life over to him— and I admit I still struggle with relying on Him 100%. But, I believe getting baptised is most definitely a very important step to take in this life-long journey of following Christ — and I know that there will continue to be challenges along the way — if anything, the challenges will only prove to be tougher, but I believe that God will be by my side throughout this uphill battle.

I hope and pray that my testimony will serve as an encouragement and ultimately bring glory to God. Thank you to everyone that has been a part of my life here at NCAC. I'm grateful for all the prayer, love and support that I've received throughout the years. Thank you for listening.

## Erickson Almario

Hello. My name is Erickson. About 1 year ago I wasn't sure if I would ever walk again and 1 year ago I didn't know where I would be going, heaven or hell.. a tough question? Well let me explain a year ago I was experiencing what any youth would be going through and considering hardship. Growing up, gone were the days where having fun was something that made me enjoy life. At that time I was in and out of high school, battling depression and bed ridden after suffering a busted knee. I was told I could never walk again and bearing that in mind I started sticking to the philosophy of technological advancement and Nietzsche's ideology. The point being, as all questions require an answer to satisfy a curiosity I was left asking why me? Then I met Vincent Yeung, a former elder of the church who originally was only supposed to upgrade my computer but then eventually we got to talking, became close friends and as we got to know each other. He began introducing the suggestion of a God who loves me. While bed ridden and partially recovering I wasn't sure what to think of that suggestion but he assured me with confidence as a true friend that I had nothing to lose. If I was a free thinker and desperate for knowledge wouldn't I want to know HIM? I gave it some consideration and we ended up having a daily bible study till today I stand here ready to affirm my





## 見證集 Testimonies

faith in front of my fellow brothers and sisters and acknowledge that I am a sinner and I need Christ to take control of my life. If you needed to ask? Why accept Christ? Simple answer is always in the bible. Seek and you shall find, knock and the door shall be opened. I've searched and I found. I've knocked and at my lowest the door was opened. If you are wondering whether or not this is the way to go. Just think of this as I go down my chosen path and destination to heaven and eternal life.

## Isabella Huang (黃繹真姊妹)

I had a really happy childhood, despite having grown up in a non Christian family. However, I did know that people went to church by hearing about it from neighbours and classmates. Although I didn't have a personal relationship with Jesus, I was aware of the fact that there may be a god out there. My parents were extremely hard working and did their best to provide for my sister and me. It was always their goal to send me to a private school for better academics, and by the time I was 10, they could finally afford it. They enrolled me in a Christian private school, because my neighbour had gone to that one several years ago, and because my mom probably liked the idea of them serving us hot lunches every day. I vividly remember my first day of school there, because I had absolutely no idea what was going on. Our first activity in class was to draw a picture of our favourite Bible verse. I was sitting in the back row, watching my classmates excitedly start drawing pictures, without any idea what to do. I ended up having to ask the girl beside me what a Bible and what a verse was.



Of course, my confusion was short-lived because I soon caught up to all the Bible stories and learned that Jesus was my saviour. I remember feeling so joyful knowing that I was saved and knowing that I have a heavenly Father who loves me. Life suddenly had a different meaning for me, even at such a young age. After a few years, my mother and grandmother also became Christians due to our new influences. It was amazing to see the changes in my family throughout those years.

## 見證集 Testimonies

After leaving my Christian elementary school, I realized that my faith only seemed strong because I was living in a Christian bubble every day. In high school, it was no longer “easy” to be a Christian, and I found myself in a phase when I basically pushed God out of my life and tried to live independently from Him. Fortunately, by His grace I realized in the end how empty life is without Him. By the end of high school, I desired to make my faith my own and to journey with God in more than just a superficial way.

Throughout university, I really grew a lot closer to the Lord. He has repeatedly shown me how faithful He is and that His will is always better than mine. He provided me brothers and sisters who fellowship with me and keep me accountable, wherever I go. I also actively sought out answers to questions I struggled with and learned how to defend my faith and discuss with others. I pray that God will continue teaching me how to love Him and how to find my identity in Him. It is still an ongoing journey of course, but I am baptized today to declare that it’s one I will continue on for the rest of my life.

## Kealy Huynh

I was raised in a Buddhist family, and I came to know Christ 4 years ago during high school in grade 12.

When I first heard of the Gospel it was from a friend, he explained how Jesus died on the cross for all sinners, the only thing I could think of was how much pain Jesus had to endure, but I didn't understand that He died for me nor did I accept Christ the first time I heard of the good news. However, I found myself talking and praying to God more over the next year.

My friend shared the gospel with for the second time. And this time, I was able to realize, see the love that Christ has for me. That through the cross, He delivered me from my sins, that I deserve death but because of Him, I am counted righteous in God's eyes and no longer have to face condemnation. Though, I wouldn't say I really understood the gospel this time, but I understood that I owe my life to Christ. That being said, I finally prayed to God and asked for His forgiveness for all of my sins, I became His follower by accepting what Christ did on the cross for me.

My parents eventually learned about this and we got into a big fight. I was forced to choose between God and them, and the consequence of choosing God was getting kicked out of the house. I chose God and left the house that night. Wow, how faithful I was to be willing to leave my parents for the Lord though not really. Looking back, I was just a spoiled and prideful immature teenager that thought, "God will definitely take care of me so I don't need my parents". I stayed at my friend's house that night and I was told by his mother to



“honour your parents”. So I went back to my parents, and made a deal with them. They said that I could believe in God but I could not go to church.

To be honest, I wouldn't call myself a Christian after that. Through the ways I lived, the way I behaved, I still loved this world. Instead of doing the things that pleases God, I was still holding on to my life, clinging to it, and following what this world does. I struggled constantly through my walk with God because of my sins. My faith fluctuated a lot, sometimes it's really low and sometimes it's high. I found myself longing for stableness and constant growth in the Lord instead of falling back and forth. Eventually it got to a point where I didn't know what to do, I felt stranded.

September 2015, I started to attend a fellowship at school. I was able to meet a lot of Christians who devoted themselves to the Lord. God used them and directed me to Him. God truly showed me how powerful He is through that. He allowed me to experience a life with Christ in a deeper way. I started to read the Bible and do devotions more regularly; seeking different resources that would help my faith grow. I was able to see God's plans for me as His followers, and through Him, I seek to glorify Him in everything I do.

God has shown me grace and love everyday; He gave me the desires to live for Him and to suffer for Christ's sakes. And only lately my parents finally gave me permission to go to church! Which is why I've been attending NCAC, and would love to be part of the church community.

I asked myself what it means for me to get baptized. I know for a fact that through God, I will still be living a life for Christ, and probably deeper as I grow closer to Him. To me, being baptized doesn't make me a Christian but it declaration that I am one, and I live to simply show God's glory of how loving, wonderful, great and mighty our Father in Heaven is.

## **This Week's Service Workers 本主日崇拜聖工人員：**

講員 Speaker/洗禮 Baptism：	Rev. Dr. Vinson Samuel (岑唯信牧師)
崇拜組長/讀經 Worship Leader/Scripture Reading：	Emily Tsui (徐韓嘉恩) Victoria Kwok (郭令希)
翻譯 Interpreter：	Emily Tsui (徐韓嘉恩)
司琴 Pianist：	Rachael Chue (鄭慧中)
影音 A/V：	Ricky Leung (梁振榮) Samuel Leung (梁子祈)
司事 Usher/Greetings：	Carol Kwok (郭李淑勤) Diane Leung (梁劉鳳霞) Julie Cheong (莊倪淑瑛) Kenneth Fong (方柏謙)

## **Next Week's Service Workers 下主日崇拜聖工人員：**

	<u>中文堂</u>	<u>English Congregation</u>
講員 Speaker：	薛治平牧師	Rev. Dr. Vinson Samuel
崇拜組長 Worship Leader/ 讀經 Scripture Reader：	李銘宗	David Wong
司琴 Pianist：	徐韓嘉恩	
影音 A/V：	游志鑫、霍德輝	Jessica Kwok, Jonathan Yeung
司事 Ushers：	郭李淑勤、梁劉鳳霞 莊倪淑瑛、江顧燕玲	Megan Tsui
接待 Greeters：		Christine Tsang

上週人數 Last Week's Attendance：		上主日奉獻： Last Week's Offering	中文堂 Chinese	英文堂 English
中文堂崇拜 Chinese Worship	121	常費 General Fund	\$2,796.00	\$719.85
英文堂崇拜 English Worship	72	感恩 Thanksgiving	345.00	0.00
兒童崇拜 Children's Worship (Kids/Helpers)	18/5	宣教 Missions Fund	1,250.00	740.00
中文主日學 Chinese Sunday School	64	維修 Repair Fund	150.00	0.00
兒童主日學 Children's Sunday School	10/2	其他 Other		
Bible & Breakfast (Kids/Helpers)			100.00	80.00
祈禱會(中) Prayer Meeting (Chinese)	22	合共 Total	<u>\$4,641.00</u>	<u>\$1,539.85</u>

## 粵語聚會

粵語崇拜：	主日十一時十五分	主日學：	主日九時四十五分
團契：	迦南團	(年長)	每月第四個星期六早十時正
	迦勒團	(中年)	每月第一個星期六晚七時半
	約書亞團	(家庭)	每月第二個星期六晚七時半
	加利利團	(就業)	每月第四個星期六晚六時正
關懷小組：	與李志誠弟兄聯絡		不同時間及地點舉行

### Sunday Schedule

English Worship:	9:30 am	English Sunday School:	11:30 am
Children Worship:	11:15 am	Children Sunday School:	11:30 am

### English Programs

<b>FOG Fellowship</b>	Date: Friday @ NCAC Contact: Pastor Amy Wong
<b>Two ways we would love for YOU to join us:</b>	<b>1. Commit to a Small Group.</b>
	A small group is not just another thing to do each week, nor is it a social gathering. Rather, it is a community of people who are committed to Jesus and to being vulnerable with each other. It is a band of people desiring to grow in their faith, learning to love the Word and wanting to share their faith with others. If this sounds like something you are interested in, we have three small groups: downtown, midtown and uptown.
	<b>2. Join us for lunch.</b>
	Food was an important part of community building in the Bible. People gathered together and celebrated and feasted. Community is important to us. Therefore we love food! Each small group will meet over coffee and snacks, and maybe even go out for lunch after Sunday Service. Join us as we enjoy food and each other.
<b>Small Groups For information, please contact:</b>	Downtown: Dave Wong
	Uptown: Catherine Chan & Keith Lau

基約宣道會

1490 Birchmount Road Scarborough

普世歡騰  
救主降臨

十二月廿四日

佳節重臨在人間

真光星際耀人寰

平安出人意表外

金曲生命分享會

永恆天恩樂非凡



生命分享  
周浩輝弟兄  
(資深傳播人)

演出樂隊 UniSon 和平之子

慶祝節目

下午七時半

聖誕信息 黃世澤牧師

晚膳

下午六時

聯絡：Shirley Louie  
416-288-1770

附設：兒童節目及托兒服務



主任牧師 Senior Pastor :

薛治平牧師 Rev. Simon Sit

英文牧師 English Pastor :

岑唯信牧師 Rev. Dr. Vinson Samuel

兒童事工 Children Pastor :

黃以美傳道 Pastor Amy Wong

教會幹事 Administrative Assistant :

雷笑薇小姐 Miss Shirley Louie

地址 Address :

1490 Birchmount Rd., Scarborough, ON M1P 2E3

電話 Tel :

(416) 288-1770, (416) 288-0158

網址 Website : www.ncac.ca

電郵 Email : office@ncac.ca